

The Belgian-Israeli violist Nathan Braude has performed in many of the world's most prestigious concert venues including the Wigmore Hall in London, Théâtre de la Ville in Paris, Amsterdam Concertgebouw and the Palais des Beaux-Arts in Brussels.

Nathan Braude has also appeared as a soloist with numerous orchestras including the Brussels Philharmonic, Orchestre National de Lille, Orchestra della Svizzera italiana, Australian Chamber Orchestra, Orchestre Philharmonique Royal de Liège, Symfonieorkest Vlaanderen, Limburgs Symfonie Orkest and Solistes Européens Luxembourg.

In September 2016 Nathan became the new principal violist at the Gurzenich Orchester, Köln.

Festival appearances include Progetto Martha Argerich in Lugano, Ravinia Festival in Chicago and Festival de Radio France in Montpellier.

Since 2010 Nathan regularly performs in duo recitals together with his wife Polina Leschenko. His début recording for the Fuga Libera label with the complete works for viola, by the Belgian composer Joseph Jongen, has been released to great critical acclaim. Other recordings include the Dvorak piano quartet op.87 released on EMI Classics as part of the «Martha Argerich and Friends: Live from the Lugano Festival 2012» series and Brahms horn trio (viola version) for the Warner Classic label. Nathan Braude plays a viola by Pietro Giovanni Mantegazza (Milano, 1772)

Бельгийско-израильский альтист Натан Брауде выступал во многих крупнейших мировых престижных концертных площадках, включая Wigmore Hall в Лондоне, Théâtre de la Ville в Париже, амстердамский Concertgebouw и Palais des Beaux-Arts в Брюсселе.

Натан Брауде также выступал в качестве солиста с многочисленными оркестрами, включая Брюссельский филармонический оркестр, Национальный оркестр Лилля, Orchestra della Svizzera italiana, Австралийский камерный оркестр, Королевский филармонический оркестр Льежа, Symfonieorkest Vlaanderen, Limburgs Symfonie Orkest и Solistes Européens Luxembourg. В сентябре 2016 г. Натан стал концертмейстером группы альтов в Gurzenich Orchester в Кёльне.

Многократно выступал также на фестивалях — Progetto Martha Argerich в Лугано, фестиваль Ravinia в Чикаго и Festival de Radio France в Монпелье. С 2010 года Натан регулярно выступает в дуэтных сольных концертах вместе с женой Полиной Лещенко. Его дебютная запись полного собрания сочинений для альта бельгийского композитора Джозефа Йонгена (для лейбла «Fuga Libera») получила высокие оценки критиков. Также Натан записал фортепианный квартет Дворжака оп. 87, выпущенный на «EMI Classics» как часть серии «Martha Argerich and Friends: Live from the Lugano Festival 2012», и Трио для скрипки, валторны и фортепиано (в альтовой версии) для лейбла «Warner Classic».

Натан Брауде играет на альте Пьетро Джованни Мантегацца (Милан, 1772).